
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte raadsleden, 

 

Wij hebben bij de provincie Noord-Brabant regelmatig verzocht om een betere openbaar 

vervoerbediening voor Geffen. Middels deze raadsinformatiebrief informeer ik u over drie 

recente ontwikkelingen wat betreft het openbaar vervoer in Geffen en de regio: 

1. De reactie van de Provincie Noord-Brabant op het verzoek om een buurtbus in Geffen; 

2. De invoering van Bravoflex in de gemeente Oss per januari 2026; 

3. De voortgang van de aanbesteding van de nieuwe OV-concessie voor Oost-Brabant. 

 

1. Reactie Provincie op het verzoek om een buurtbus 

De Provincie Noord-Brabant heeft naar aanleiding van ons verzoek d.d. 26 april 2024, in 

overleg met Arriva, gekeken naar de mogelijkheden voor een buurtbusverbinding tussen 

Geffen en Oss. Zij hebben aangegeven dat zij op dit moment geen verdere stappen willen 

zetten en eerst de uitkomst van de lopende OV-aanbesteding willen afwachten. 

 

In de loop van 2025 wordt duidelijk welke vervoerder vanaf medio december 2026 de nieuwe 

concessie gegund krijgt en wat dit betekent voor de lijnvoering in onze regio. Op dat moment 

zal ook blijken of er eventueel een betere OV-bediening voor Geffen haalbaar is.  

Daarnaast wijst de Provincie erop dat een eerdere poging in 2019 om een buurtbus te 

realiseren is gestrand door een tekort aan vrijwilligers. Op een later moment, wanneer deze 
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vraag na gunning mogelijk weer aan de orde is, kan zo nodig door de Provincie en de 

vervoerder opnieuw bekeken worden of er voldoende animo is om een buurtbusvereniging op 

te richten. 

 

2. Bravoflex: extra vervoersmogelijkheid voor Geffen vanaf 2026 

Provincie Noord-Brabant introduceert vanaf januari 2026 in onze regio Bravoflex als aanvulling 

op het reguliere openbaar vervoer. Bravoflex is een flexibele vervoersdienst zonder vaste 

routes of dienstregelingen. Reizigers kunnen op afroep, via een app of telefonisch, een rit 

boeken van en naar bepaalde opstap- en overstaphaltes. Dit maakt het mogelijk om 

efficiënter in te spelen op de vraag naar openbaar vervoer in gebieden waar reguliere 

buslijnen zijn verdwenen of niet frequent kunnen rijden. 

 

Vanaf januari 2026 zal Bravoflex ook operationeel zijn in de gemeente Oss. Dit betekent dat 

er nog vóór de nieuwe busconcessie een extra vervoersmogelijkheid beschikbaar komt, die de 

bereikbaarheid van o.a. Geffen ten goede zal komen. Hoewel Bravoflex geen directe 

vervanging is voor een reguliere OV-verbinding, kan het een belangrijke bijdrage leveren aan 

de mobiliteit van inwoners die afhankelijk zijn van openbaar vervoer. 

 

Op dit moment werkt de Provincie aan de uitwerking van het aantal en de locatie van de 

benodigde haltes. Als gemeente krijgen wij nog de mogelijkheid om hierop input te leveren. 

Onze inzet zal daarbij zijn dat in alle kernen en wijken in onze gemeente toegang tot 

Bravoflex mogelijk is. De realisatie van de haltes zal door de gemeente worden uitgevoerd, 

maar de Provincie neemt alle kosten voor haar rekening. De voorbereidingen vinden plaats in 

2025, zodat Bravoflex begin 2026 daadwerkelijk van start kan gaan. 

 

3. Aanbesteding OV-concessie Oost-Brabant 

De aanbesteding van de OV-concessie in Oost-Brabant is van grote invloed op het 

toekomstige openbaar vervoer in onze regio. De gunning van de concessie bepaalt welke 

vervoerder het openbaar vervoer in Oost-Brabant mag aanbieden en hoe het OV-netwerk 

wordt ingericht. 

De aanbestedingsprocedure is in het voorjaar van 2024 gestart met het opstellen van een 

programma van eisen. Op dit moment kunnen belangstellende vervoerbedrijven hun bieding 

bij de provincie indienen. De gunning is voorzien in de zomer van 2025. Dan wordt duidelijk 

welke vervoerder het openbaar vervoer in Oost-Brabant mag uitvoeren en welke wijzigingen 

zij eventueel heeft voorgesteld in hun bieding. Dan hopen we ook meer te horen over een 

mogelijke verbetering van de  OV-bediening van Geffen. Vanaf het najaar van 2025 kan het 
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winnende vervoerbedrijf voorbereidingen treffen voor een soepele overgang naar de nieuwe 

concessie die op 13 december 2026 ingaat.  

 

Vervolg 

Wij blijven de ontwikkelingen nauwgezet volgen en houden u op de hoogte van de voortgang 

rondom Bravoflex, de aanbesteding van de OV-concessie en de mogelijke gevolgen voor de 

OV-bediening van Geffen. Zodra we daarover nieuwe informatie krijgen van de provincie en 

wij hierover mogen communiceren zullen wij u hiervan op de hoogte brengen.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

S.M.J.N. van den Bergh 

Wethouder Mobiliteit & Infrastructuur  
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Samenvatting 

De gemeente Oss heeft de Provincie Noord-Brabant meerdere keren gevraagd om beter 

openbaar vervoer voor Geffen. De Provincie heeft onderzocht of een buurtbus mogelijk is, 

maar wacht eerst de aanbesteding van de nieuwe OV-concessie af. In 2025 wordt duidelijk of 

er een betere OV-verbinding voor Geffen komt. 

 

Ondertussen wordt per januari 2026 Bravoflex ingevoerd in de gemeente Oss. Dit is een 

flexibel vervoerssysteem waarbij reizigers een rit kunnen boeken via een app of telefonisch. 

Bravoflex biedt extra reismogelijkheden, maar is geen volledige vervanging van regulier 

openbaar vervoer. De gemeente Oss denkt nog mee over de locaties van de haltes. 

 

De aanbesteding van de nieuwe OV-concessie voor Oost-Brabant is gestart. Vervoerders 

kunnen zich inschrijven en in de zomer van 2025 wordt bekend wie de concessie krijgt. Dan 

wordt ook duidelijk of de nieuwe vervoerder verbeteringen voor Geffen voorstelt. De 

gemeente blijft dit proces volgen en informeert de raad zodra er nieuwe ontwikkelingen zijn.  

 

 

 

 

 


